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Wniosek 

    

 

Szanowny Panie Burmistrzu  
 

Stowarzyszenie Ochrony Krajobrazu i Architektury Sudeckiej, składa niniejszym 
wniosek o udostępnienie transmisji obrad Rady Miasta i innych spotkań kolegialnych organów 
władzy publicznej pochodzącej z powszechnych wyborów, w tym stałych i doraźnych komisji Rady 
Miasta, za pośrednictwem Internetu. 

 
Wierzymy, że ta inicjatywa służąca wspieraniu i upowszechnianiu idei samorządowej oraz 

sprzyjająca jawności życia publicznego Naszej karpackiej wspólnoty, spotka się z Pana uznaniem i 
zaowocuje współpracą, umożliwiającą wdrożenie tego projektu w życie, jeszcze przed najbliższą 
sesją Rady Miasta. 

Inicjatywa Stowarzyszenia, oprócz oparcia ustawowego, ma także wymiar społeczny i 
praktyczny. Stanowi bowiem wspaniałe rozwinięcie wdrożonego przez Pana Burmistrza programu 
„+50”, dając jego uczestnikom praktyczną możliwość wykorzystania zdobytych umiejętności oraz 
zapewni udział w życiu publicznym, w sposób nie kolidujący z pracą zawodową lub ograniczeniami 
zdrowotnymi. 
        

Proponowane przez Stowarzyszenie rozwiązanie,  zakłada bezpośrednią transmisję 
przebiegu obrad organów kolegialnych w Internecie, a także ich rejestrację i archiwizowanie.  

Biorąc pod uwagę mogące wystąpić ograniczenia finansowe w trwającym już roku 
budżetowym, Władze Stowarzyszenia deklarują przygotowanie wyceny przedsięwzięcia oraz 
sfinansowanie zakupu niezbędnego sprzętu, przeznaczonego zarówno do odbioru dźwięku i 
obrazu, jak i archiwizowania utrwalonych treści, w sposób umożliwiający każdemu mieszkańcowi 
dostęp do zgromadzonych danych poprzez adres internetowy Stowarzyszenia, Urzędu Miasta lub 
innych portali. Zapewnimy również instalację całości oprzyrządowania, która zostanie wykonana 
przez specjalistyczną firmę posiadającą wszelkie uprawnienia. 
Udział Miasta polegałby jedynie na udostępnieniu łącza internetowego w istniejącej w Urzędzie 
Miasta sieci komputerowej. 
Nie mamy wątpliwości, że tak cenna dla mieszkańców inicjatywa, spotka się z aprobatą Pana 
Burmistrza i karpackich Radnych. 


